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Z á p i s n i c a    č.  15 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom,  

konaného 26. 11. 2009 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Mgr. Silvester Boškovič, Jozef Bukovčák,  Ing. Peter Nižnanský – ospravedlnení 

 

Prizvaní:    vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové  

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Úprava rozpočtu č. 1 na rok 2009 

4. Výročná správa mesta Vrbové za rok 2008 

5. Správa o pripravenosti školských zariadení na šk. rok 2009/2010 

6. Dodatok č. 1 k VZN o určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole 

7. Správa o plnení schválených projektov mesta Vrbové z fondov EÚ v roku 2009  

8. Rôzne 

– Oplotenie ihrísk s umelou trávou 

– Žiadosť o odpustenie náhrady škody 

– Odkúpenie pozemkov pod plánovanou cestou – Sídl. 9. mája – záhrady 

– Schválenie zápisu do kroniky mesta za rok 2008 

– Zmluva o poskytovaní služieb a spolupráci s TV Karpaty 

9. Dopyty, interpelácie 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Dr. Ivan 

Borovský, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 7 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné. Neskôr ešte prišli ďalší 3 poslanci. 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Anton Červeňanský, 

členovia – Ing. Anton Kramárik a Ing. Jaroslav Tomčík. 

prítomných: 7 

za: 6                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 1 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Ing. Daniela Dalošová a Pavol 

Rakús. 

prítomných: 8                                                                                                                       

za: 7                             proti: 0                            zdržal sa: 0                        nehlasoval: 1 

 

Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 8 

za: 7                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 1 
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Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení PaedDr. Ivan Borovský, Ing. Ján 

Prievozník, JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 8 

za: 6                                                 proti: 1                                              zdržal sa: 1 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia. Ing. Duračka 

navrhol, vzhľadom na to, že boli prítomní občania, dopyty a interpelácie zaradiť ako bod 2. 

Hlasovalo sa za takto upravený program: 

prítomných: 8 

za: 8                                                 proti: 0                                               zdržal sa: 0 

 

2. Dopyty, interpelácie 
•  

občianka (p. Chudá, ktorá zastupovala prítomných občanov, členov Bytového družstva) – prišli 

sme sem kvôli preplatkom z vyúčtovania za teplo za rok 2007, ktoré ešte neboli vyplatené. 

Dr. Borovský – na mimoriadnom zasadnutí MsZ sa tento bod prejednával. Je rozdiel, prihláška 

proti podstate (občania) – tie budú pravdepodobne preplatené a prihláška do konkurzu, ktorú 

podalo Bytové družstvo. Je možnosť si to vydobyť priamo na Bytovom družstve alebo podať 

žalobu na súd. 

Ing. Duračka – celý Vetes patril pod mesto. Aby mohli uplatňovať DPH, bola založená s.r.o., ako 

dcérska spoločnosť mesta. Celá kontrola bola v rámci mesta. Prečo sa mesto bráni tomu, čo sa 

stalo? Keby neplatili preddavky občania, boli by postihovaní. Sú to takí istí občania. Bytové 

družstvo nie je zisková organizácia. Pohľadávky voči konkurzu alebo tá druhá. Nie je nikde 

napísané, či bude uhradená. Keď sa schvaľovalo uznesenie, či budú preplatené, okrem 

Ing. Prievozníka nevedel nikto, že tam nebudú občania pod Bytovým družstvom. 

Dr. Borovský – to, že Bytové družstvo nemá nič, nie je pravda, vlastní nehnuteľnosti. 

Ing. Jánoška – kto je morálne zodpovedný za to, že padol Vetes? 

občianka – aká tam bola tá kontrola vo Vetese? 

občan (p. Kunik) – z akého fondu boli vyplatené preplatky tým občanom z Vetesu? 

Dr. Borovský – z rezervného. 

občan (p. Kunik) – ako je to možné, že nikto nebol stíhaný? 

Dr. Borovský – bolo podané trestné stíhanie na okresnej prokuratúre. 

Ing. Jánoška – do 90 dní mali o tom rozhodnúť. Skončí to tak, ako trestné oznámenie na TKR. 

Komu to bolo pridelené a číslo spisu. 

Dr. Gajňáková – vo roku 2008 boli vypočúvaní Dr. Borovský, Ing. Kráľová, aj ja. Tým, že Vetes 

priamo spravoval byty, mali s nimi uzatvorené zmluvy. Vy ste mali s Bytovým družstvom. Platili 

ste bytovému družstvu a on ich posúval Vetesu. Vetes skončil v konkurze. Za vás, občanov, si 

Bytové družstvo prihlásilo vás všetkých do jedného balíka. Občania pod Vetesom si priamo 

uplatňovali pohľadávku. Vy ste boli z časti uspokojení, ale tí, ktorých spravoval Vetes, nedostali 

nič. 

Ing. Jánoška – čím je tvorený rezervný fond? 

Dr. Gajňáková – prebytkom hospodárenia. 

Ing. Jánoška – z toho rezervného fondu toto mohlo byť všetko vysporiadané. 

p. Rakús – aký je rozdiel medzi tými ľuďmi? Žiadny. Peniaze skončili vo Vetese. Z toho tepla bol  

zisk a z toho bolo dotované všetko, čo robili na Vetese. Tí obyvatelia splácali kotolne a tie 

nezostali ich majetkom, zostali mestu. 

Ing. Jánoška – keby Bytové družstvo nezaplatilo Vetesu, čo by sa stalo? Toto je balík spoločný vás 

všetkých. 

občan (p. Kunik) – čo bráni tomu, aby mesto vyplatilo aj nám tie preplatky? 

Dr. Borovský – je to pohľadávka, kde je možné, že nebude uspokojená. Pri finančnej kontrole, by 

sme mohli za porušenie finančnej disciplíny dostať pokutu. O prihláške občanov, hovoril 

Dr. Volár, že môžu byť do výšky až 90 % uspokojení. Ale pohľadávka Bytového družstva, 

pravdepodobne, nebude. Veď to isté by mohla urobiť aj Dalkia a.s., aj iní, čo im bol Vetes dlžný. 
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Ing. Jánoška – postúpením tej pohľadávky do konkurzu by sa mesto stalo členom veriteľského 

výboru. Nemá mesto byť zástupcom veriteľského výboru? 

Dr. Borovský – preveríme to u Dr. Volára. 

Dr. Gajňáková – toto stanovisko mesta sme overovali na viacerých miestach – že postavenie 

občanov je rozdielne podľa toho, či boli spravovaní Bytovým družstvom alebo priamo Vetesom. 

p. Halama – koľko to robí tá pohľadávka Bytového družstva? 

Ing. Duračka – 2,068 mil. Sk. 

Ing. Jánoška – treba povedať definitívne slovo – buď sa to vyplatí alebo nie. 

Dr. Borovský – na základe preverenia to smeruje k tomu, že to nie je možné. 

občianka (p. Matavová) – páni poslanci, ako ste predtým hlasovali? Lebo primátor vyhlásil na TV 

TA3, že všetkým občanom sa táto pohľadávka vyplatí. Veď vy nemôžete odpíliť 570 bytov. 

Ing. Tomčík – zabúdate na ľudí, ktorí s tým vôbec nič nemajú. Ja, ako poslanec, nemám nič 

s Vetesom. Ja som to nekontroloval. Aké výsledky nám boli predložené, boli sme spokojní. 

Zoberme si, že Vetes funguje – čo s tým má tá tretia skupina – rodinné domy? 

Dr. Borovský – Bytové družstvo sa z toho vyzulo, pretože aj to vyúčtovanie robilo tak, ako robilo. 

p. Rakús – tú pohľadávku, podľa mňa, môže odkúpiť hocikto. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 90/XI/2009. 

•  

Ing. Jánoška navrhol, aby pripomienky a dopyty občanov bol v budúcnosti zaradené ako 3. bod. 

Dr. Borovský – nie je problém. 

•  

občianka (p. Šlauková) – žiadam od vás a vyplatenie nedoplatku z vyúčtovania za teplo. Ak to 

bude prešetrené a to vyúčtovanie bude správne, ja vám ich vrátim. 

Dr. Borovský – my sme oslovili všetky inštitúcie, aj nám odpísali, že v určitom čase vykonajú 

kontrolu a prešetria.   

•  

Ing. Jánoška – k žiadosti o informáciu k pasportu miestnych komunikácií – žiadam o sprístupnenie 

v elektronickej podobe, keďže mi to nie je dovolené si zobrať domov k nahliadnutiu. Chcem to 

mať v rukách. 

Ing. Prievozník – zajtra to máš. 

•  

Ing. Duračka – bytovka na Ul. SNP – bol urobený chodník a obrubníky. Sú vyvalené, všetky voda 

ide pod bytovku. Bojím sa o statiku budovy. 

Dr. Borovský – úloha pre p. Záhorca. 

•  

Ing. Duračka – rybári chceli nejaký program v TKR schváliť. Či je tam voľný kanál. 

Dr. Borovský – poprosím Ing. Prievozníka, že by to zistil. Možno od januára by to mohlo byť. 

Ing. Prievozník – Ing. Maco hovoril, že miesto RTL by to mohlo byť – tá nie je ani odsúhlasená. 

•  

p. Halama – tá jama na Hviezdoslavovej ul. pri bytovke 1052, nie je ešte zahrnutá. Tam, kde sa 

robila tá kanalizácia. 

Dr. Borovský – pripomeniem to p. Záhorcovi. 

•  

občianka (p. Žižková) – v akom štádiu je tá naša požiadavka z Poľnej ul. Tie stromy, ktoré sme 

tam vysadili slúžili ako vetrolamy. Teraz to kúpil Ing. Čáp a bude tam stavať halu a chce ich 

vypíliť. On bude k tomu chodiť s ťažkými mechanizmami. Kto to bude čistiť? Ide o to, či viete, čo 

za halu tam bude stavať. Prosím, za všetkých z Poľnej ul., písomne výsledok. Stanovisko mesta. 

občan (p. Košťál) – ozaj nevieme, aká hustá premávka tam bude. Vrbové s tým nemá nič. Ale či 

Krakovany to majú v ÚPN, tam pôjdu peniaze. Nevieme aká prevádzka tam bude – tú cestu tam 

zničí. Nemáme tam ani chodník. Časť cesty bola naša. On bude po nej chodiť, využívať 

kanalizáciu, elektrinu ap. 
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Dr. Borovský – mal som rozhovor s Dr. Mihálikom, materiál je na spoločnom stavebnom úrade. 

Vodári, elektrikári, plynári – nerozlišujú kataster, dali súhlas na napojenie z Poľnej ul. Jedná 

sa o sklad na kosačku, sejačku, žiadne chemikálie. My nemôžeme zakázať chodiť po mestskej 

komunikácii. 

občianka (p. Žižková) – do polovice cesty a zelený pás je naše vlastníctvo. Ak je to tak, neprajem 

si, aby nejaký traktor a ťažká poľná technika po mojej ceste chodila. Sme za to, aby pred domom 

p. Bosáka bol zákaz vjazdu motorovým vozidlám nad 3,5 t. Viem, že budem mať s Ing. Čápom 

problémy, ale ja to risknem.  

Dr. Borovský – nie je možné, z ničoho nič zobrať, musela byť nejaká kúpa alebo darovacia 

zmluva. 

Ing. Jánoška – veď Ing. Čáp si mohol urobiť výmenu pozemku, hneď pri družstve a nemusel by 

chodiť po tej komunikácii. Mesto z toho človeka nebude mať nič. Je občan Piešťan, bude stavať 

v Krakovanoch a mestu bude robiť len neporiadok. Družstvo má ochrannú zónu, občania ju 

nemôžu mať?  

Dr. Borovský – my sme žiadali Krakovany o kúpu pozemku, aby tá Poľná ul. bola obojstranná. 

Dr. Bosák – pridelené to bolo mestu v r. 1967. 

Ing. Jánoška – ale katastrálne to nebolo doriešené. 

p. Halama – mesto sa k tomu nemuselo vyjadrovať? 

Ing. Jánoška – nevyjadrovalo sa mesto k stavebnému povoleniu – príjazdové komunikácie? 

Ing. Prievozník – nie. Občania tam sadili tie stromy na pozemku Ing. Čápa. 

Ing. Jánoška – on tento pozemok nadobudol v r. 1997. A stromy majú aj 20 rokov. 

Ing. Duračka – v podstate aj tie stromy sú teraz v jeho vlastníctve. 

Dr. Borovský – jedine dohodou je to možné, ale s ním sa to nedá. 

Ing. Jánoška – v pozemkovej knihe nájsť  tú hranicu toho katastra a pod ne uložiť betónové 

obrubníky a nech si chodí Ing. Čáp kade chce. 

občan (p. Košťál) – každé mesto rozhoduje o tom, čo sa kde postaví. My sa nemôžeme k tomu 

vyjadriť. 

Dr. Borovský – Ing. Koreňová zistí v pozemkovej knihe hranicu katastra medzi Vrbovým 

a Strážami a potom prerokovať na stavebnej komisii a následne v MsZ. Adresovať výsledok 

písomne na adresu p. Žižkovej. Či tá polovica cesty je na ich pozemku. 

občianka (p. Žižková) – ja ani neviem, či platím polovicu tej cesty. 

Ing. Tomčík – to o umiestnení tých panelov budeme rozhodovať v MsZ? 

Dr. Borovský – bude tam treba odsúhlasiť peniaze. 

Ing. Tomčík – ak je to možné, tak to tam dajme. 

Dr. Borovský – termín – pourgujeme to aj na katastri, budeme sa snažiť do konca roku. 

Ing. Jánoška – s tou oskorušou? Veď on ani žiadosť k súhlasu nedá 

Dr. Borovský – on jasne povedal, že sa s nikým nebude baviť. 

•  

p. Červeňanský – na Ul. 1. mája je celá ulica tmavá. 

Dr. Borovský  – úloha pre p. Záhorca. 

•  

Ing. Dalošová – Ing. Miklášová poprosila, aby MsP viac chodila na kontrolu ku synagóge približne 

okolo 13.30 hod. Rómske deti sa vulgárne správajú. Možno ich by rešpektovali. 

Vchod do telocvične na II. ZŠ – keby sa mohol nad ním urobiť prístrešok. Keď napadne sneh, bude 

tam šmykľavo. 

Dr. Borovský – je projekt na II. ZŠ, Ing. Prievozník a p. Babiarová dohliadnu na to, aby sa tam ten 

vchod prestrešil. 

Ing. Keller – pohybujú sa tadiaľ mladiství. Ak je to uzamknuté, nie je tam možný pohyb. 

p. Madžo (MsP) – pravidelne tam chodíme na obhliadku. Oni nejdú cez oplotenie, ale tadiaľ, kde 

to oplotenie nie je – zozadu.  

•  

občianka (p. Šlauková) – vyrovnalo mesto fond opráv? Kedy a v akej výške. Chcem to písomne. 

Dr. Borovský – to bola prvá vec, ktorá sa vyrovnala. Ešte v decembri 2007. 
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•  

Ing. Jánoška – kto robí výberové konanie na zasklievanie okien na zákl. škole? 

Dr. Borovský – je to v právomoci škôl. 

Ing. Jánoška – mesto nemá v tejto veci záujem čo spraviť? V súčasnej dobe sa to dá urobiť niekde 

do Sokoloviec. Cena skla, doprava... 

Bc. Boškovičová – ide to z prostriedkov, ktoré dostane riaditeľka. Je to v jej kompetencii. Ak bude 

plytvať, nezostane jej na iné. 

Ing. Jánoška – 1 mil. Sk išlo na vymaľovanie I. ZŠ. Je to mrhanie peňazí. Upozorniť riaditeľov, 

aby neplytvali tými prostriedkami. 

Ing. Tomčík – riaditeľka má nad sebou nadriadeného a ten ak pošle kontrolu akým spôsobom 

robila výberové konanie? 

Dr. Kýška – možnože len predbiehame situáciu. Ešte nevieme koľko za to zaplatia. 

•  

Ing. Jánoška – na konci Slovanskej ul. je asi zlý štartér – nesvieti svetlo. Zverejniť čísla, na ktoré 

môžu volať keď niekde nesvietia svetlá. 

Dr. Borovský – boli zverejnené a aj ja robím kontrolu raz za mesiac a ak niekde nesvieti, nahlásim 

to. 

•  

Ing. Jánoška – Ul. Mieru, 8. marca – parkujú vozidlá, bránia aj výjazdu z domov. 

Dr. Borovský – mesto nedalo súhlas na parkovanie nikomu. Je to práve v riešení – bola podaná 

písomná sťažnosť. 

p. Madžo (MsP) – z hľadiska zákona možno parkovať – sú do 3,5 t. My im nemôžeme zakázať 

parkovať. Ak tu začali podnikať, mali by to ohlásiť. 

Ing. Jánoška – nevie, či tu majú prevádzku. Načo je také VZN, ktoré nemôžeme uplatňovať.  

•  

Ing. Jánoška – navrhujem zvolať verejné zhromaždenie občanov do 17. 12. 2009, primátor využije 

možnosť vetovať uznesenie k pohľadávke Bytového družstva. 

Ing. Keller – zvolajme ho vtedy, ak ho primátor nepodpíše. Inak bude o ničom. 

Ja sa vrátim k tomu parkovaniu. Zájdite na živnostenský úrad a odbor dopravy. Každý podnikateľ 

by musel mať súhlas od mesta, pokiaľ tu bude parkovať. 

Ku zmene počtu poslancov – možno na ďalšom zasadnutí to upraviť z 13 na 11. 

Ing. Jánoška predložil návrh, aby sa hlasovalo o tom, že sa zvolá verejné zhromaždenie obyvateľov 

mesta. 

Primátor dal o tom hlasovať. Hlasovaním – prítomní: 10, za: 3, proti:6, zdržal sa:1 – návrh 

neprešiel. 

•  

Ing. Jánoška – čo sa týka terasy pred pohostinstvom Madžo – je tu prítomný p. Madžo. 

p. Madžo – požiadal som o rozšírenie terasy. Nebude sa zrušovať chodník, nebude zasahovať do 

žiadnych stavieb. Terasa bude odnímateľná a len počas letných mesiacov. Je to len dočasné. 

Stanovisko stavebnej komisie: bol schválený projekt rekonštrukcie centrálnej mestskej zóny 

(CMsZ). V súčasnosti nie je možné robiť v projekte zmeny. Treba demontovať to, čo tam je, lebo 

to bolo stavané bez súhlasu mesta. 

Dr. Borovský – občania nás na to upozornili. Práce boli zastavené, ale nebola odstránená 

konštrukcia. Bola by to reťazová reakcia, žiadali by to aj ďalší. Počkajme až do ukončenia 

rekonštrukcie CMsZ. 

p. Halama – už sa schválil projekt? 

Ing. Keller – aj stavebné povolenie je vydané. 

Dr. Borovský – na budúci rok sa začne s rekonštrukciou. 

p. Madžo – ak by to bolo v súlade s projektom... My zhodnotíme pozemok. 

Dr. Borovský – pokiaľ to nebude skolaudované, vydržme, lebo by sme mohli o tie peniaze 

z projektu prísť. Tie rastliny pod tou konštrukciou – neviem ako to dopadlo. 

p. Madžo – sme ochotní uskutočniť náhradnú výsadbu. Mám z toho zápisnicu z ObÚ ŽP, že je to 

v poriadku.  
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p. Rakús – dajte si žiadosť po rekonštrukcii. 

Dr. Kýška – na ministerstve je už zrejmé, že to máme schválené, písomne by to malo prísť na 

budúci týždeň. 

Ing. Jánoška – bezbariérový prístup k MsÚ bude? 

Dr. Borovský – ten chodník pri Dome služieb ešte bude. Ďalej už nie. 

Ing. Jánoška – kto bol z poslancov informovaný o tom projekte, ak je to v kompetencii stavebného 

úradu? 

Dr. Borovský – toto riešenie je možné až po realizácii projektu CMsZ. 

 

3. Kontrola plnenia uznesení  
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška. Tvorí prílohu originálu zápisnice. 

Ing. Jánoška mal pripomienku k zápisnici z 8. 10. 2009, kde ako overovateľ upozornil, že 

p. Miroslav Závodný nie je inžinier a zostalo to neopravené. 

 

•  

 Prv, než sa pristúpilo k ďalším bodom, primátor sa spýtal, či sa budú prerokúvať aj tie 

body, ku ktorým býva spravidla aj stanovisko komisie pre financie a majetok mesta. Rokovanie 

tejto komisie nebolo, teda nie sú ani stanoviská. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – ak sa budú prerokovávať tie body, ktoré neboli v ekonomickej komisii prerokované, 

tak potom tú komisiu zrušme. Buď prijmeme precedens alebo zrušme komisiu.  

Ing. Tomčík – tiež si myslím, že to, čo neprešlo komisiou neprerokúvajme. Dohodli sme sa na tom. 

Ing. Kramárik – budeme to prekladať – ak na budúci mesiac nebudeme uznášaniaschopní? 

Ing. Keller – ako to je s tým balíčkom opatrení? Či je to v tom zakomponované. 

Ing. Duračka – nie sú žiadne predpisy, že ak nie je nadpolovičná väčšina, že komisia sa rozpustí. 

A toto je dosť závažná vec. Bol by som za to, aby to bolo až po stanovisku komisie. 

Ing. Jánoška – na ekonomickej komisii som povedal, že sa necítim dobre, preto som odišiel, ale 

nepovedal  som, že komisia nemôže rokovať. 

Bc. Boškovičová – toto nejde o poslednú úpravu rozpočtu. Dorobíme ešte XI. mesiac. Je to hlavne 

kvôli rekonštrukcii materskej školy a obnove budovy základnej školy. 

Dr. Borovský – tie body, ktoré mali byť prerokované v ekonomickej komisii, odložíme na  ďalšie 

zasadnutie MsZ. 

 

4. Správa o pripravenosti školských zariadení na šk. rok 2009/2010 
 

 Materiál predniesol Dr. Bosák, spracovala ho Mgr. Skalská. Dostali ho všetci poslanci 

spolu s ostatnými materiálmi. Správa bola predmetom rokovania aj v komisii školstva. Prebieha 

druhý rok školskej reformy. Čaká sa na ďalšie kroky. Robia všetko pre to, aby čo najlepšie obstáli 

v konkurencii a boli prospešné pre spoločnosť. 

 

K tomuto materiálu neboli žiadne pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 91/XI/2009. 

 

5. Dodatok č. 1 k VZN č. 7/2009 o určení miesta a času zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole 
 

 Materiál, ktorý vypracovala Mgr. Skalská, predniesol Dr. Bosák. Dodatkom č. 1 sa vypúšťa 

v § 1 ods. 1., kde sú uvádzané konkrétne adresy základných škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Vrbové. V § 3 sa menia podmienky pre zákonných zástupcov, deti ako aj vedenia škôl. 
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Na žiadosť škôl sa posúva čas zápisu z 13.00 hodiny na 14.00 hodinu. Materiál bol aj na rokovaní 

komisie školstva, ktorá tento materiál odporúča schváliť. 

 

Rozprava: 

Ing. Keller – ale tí rodičia, ktorí pracujú v tom čase popoludní, nemajú šancu. 

Dr. Bosák – školy majú k tomu pripravený program. Asi by im to narušilo. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 92/XI/2009. 

 

6. Správa o plnení schválených projektov mesta Vrbové z fondov EÚ 

v roku 2009  
 

 Správu vypracoval a predniesol Dr. Kýška. Medzi projekty v štádiu realizácie patrí 

rekonštrukcia Základnej školy na Školskej ulici a rekonštrukcia materskej školy na Súkenníckej ul. 

Je schválený projekt rekonštrukcie Základnej školy na Komenského ul., prebiehajú prípravy na 

verejné obstarávanie. Boli podané projekty na rekonštrukciu centrálnej mestskej zóny 

a rekonštrukciu DDaDSS Klas, n. o. Vrbové. V rámci cezhraničnej spolupráce prebehli rokovania 

so zástupcami družobného mesta Vítkov z ČR. Potom ešte spomenul projekty, ktoré by mesto 

chcelo v budúcnosti realizovať a projekty, ktoré sú mimo eurofondov. 

 

Rozprava: 

Dr. Borovský  hovoril o možnosti verejného osvetlenia. Bližšie informácie podal Ing. Duračka, 

ktorý vysvetlil, že by sa jednalo o solárne osvetlenie. Ale týkalo by so to len vedľajších ulíc, 

nakoľko štátne cesty musia mať osvetlenie na elektrický spôsob napájania. Za projekty bude 

platené až keď to bude prijaté. Financovanie z pohľadu mesta by bolo 10 % – dajú sa uplatniť ako 

oprávnené náklady. Tie batérie majú 12–13–ročnú životnosť. Ceny zatiaľ nevieme, vytvorili by 

nám kalkuláciu. Je možnosť získať financie z Eurofondov. Sú tam ale aj určité negatíva. 

Dr. Borovský – treba prekalkulovať návratnosť investícií. Čo sa týka ostatných projektov, treba to 

využiť, lebo pri 5 %  spolufinancovaní to má zmysel. 

Ing. Keller – do budúcnosti odporúča odkúpenie pozemkov pod cestami zo štrukturálnych fondov. 

Myslieť na to. 

Ing. Jánoška – inžinierske siete na IBV riešiť na pozemkoch, ktoré sú vo vlastníctve mesta. 

Dr. Borovský – podporujem tento návrh. 

p. Halama – na I. ZŠ sa neuvažuje s výmenou el. vedenia? 

Dr. Kýška – to bol ten starý projekt, ktorý bol už pripravený. Z časového hľadiska sme podali ten. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 93/XI/2009. 

 

7.  R ô z n e 
 

• Schválenie zápisu do kroniky mesta za rok 2008 

 

Materiál predniesol Dr. Bosák. Mesto má zo zákona viesť kroniku. Pani Lechnerová takýto 

zápis spracovala, bol predložený komisii. Bola dodržaná štruktúra, primeraný rozsah, aj po 

jazykovej stránke je to v poriadku. 

Stanovisko komisie školstva, kultúry...: dáva návrh na uskutočnenie zápisu do kroniky. 

 

K predloženému materiálu nemal nikto pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 94/XI/2009. 
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9. Návrh na uznesenia 
Uznesenie č. 90/XI/2009 

   

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

postúpenie pohľadávky Bytového družstva Trnava prihlásenej do konkurzu 25 K/5/2008–338 

úpadcu Vetes Vrbové s.r.o. vo výške 2 439 440 Sk (80 974,50 €) na mesto Vrbové za cenu 

2 068 552 Sk (68 663,35 €). 

 

prítomní: 9 

za: 5            proti: 3       zdržali sa: 1 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka,        Ing. D. Dalošová, Ing. A. Kramárik,   Ing. J. Tomčík, 

P. Halama, Ing. J. Jánoška, P. Rakús,       Ing. J. Prievozník 

 

Primátor mesta Vrbové PaedDr. Ivan Borovský v zmysle Zákona 369/90 Zb. o obecnom 

zriadení podľa § 13 ods. 6 pozastavuje výkon uznesenia mestského zastupiteľstva vo 

Vrbovom č. 90/XI/2009 tým, že ho nepodpíše, nakoľko sa domnieva na základe stanovísk 

právnika a audítora, že odporuje zákonom samosprávy a je pre mesto Vrbové zjavne 

nevýhodné. 

 

Uznesenie č. 91/XI/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie –  

Správu o pripravenosti školských zriadení na školský rok 2009/2010. 

 

Uznesenie č. 92/XI/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

Dodatok  č. 1 k VZN č. 7/2008 O určení miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej 

dochádzky v základnej škole. 

 

prítomní: 10 

za: 9                           proti: 1     zdržali sa: 0 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Rakús,                      Ing. J. Jánoška,     

P. Halama, Ing. D. Dalošová, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník, Ing. J. Tomčík       
 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

PaedDr. Ivan Borovský 

primátor mesta 

             v.r. 

 

Uznesenie č.  93/XI/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– berie na vedomie – 

Správu o plnení schválených projektov z fondov EÚ. 
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Uznesenie č.  94/XI/2009 

  

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom 

– schvaľuje –  

na základe odporúčania komisie kultúry, mládeže, športu a vzdelávania MsZ zápis do Kroniky 

mesta Vrbové za rok 2008, ktorý vypracovala kronikárka mesta Eva Lechnerová, so zapracovaním 

pripomienok členov uvedenej komisie. 

 

prítomní: 10 

za: 10              proti: 0   zdržali sa: 0 

A. Červeňanský, Ing. J. Duračka, P. Halama,                          

Ing. D. Dalošová, Ing. J. Jánoška, Ing. M. Keller, 

Ing. A. Kramárik, Ing. J. Prievozník,  

P. Rakús, Ing. J. Tomčík       

 

. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . 

PaedDr. Ivan Borovský 

primátor mesta 

              v.r. 

 

10. Záver 
 

  Tie body, ktoré poslanci v programe schválili a nebolo k nim potrebné stanovisko 

komisie pre financie a majetok mesta boli prerokované a boli k nim prijaté uznesenia. Ostatné, ku 

ktorým je toto stanovisko potrebné, budú predmetom rokovania na ďalšom zasadnutí. Zasadnutie 

ukončil primátor o 20.15 hod. 

 

Vo Vrbovom, 1. decembra 2009  

 

Zapísala: Beličková 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                 PaedDr. Ivan Borovský 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

               s výhradou k uzneseniu č. 90/XI/2009 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Ing. Daniela Dalošová, v.r.      ................................................. 

 

2.   Pavol Rakús, v.r.        ................................................. 


